
Fra: Ørjan Raknes Forthun 
Sendt: 14. november 2019 09:12 
Til: Kjetil Morken 
Emne: VS: Flytting av ansatte fra kap. 5 til kap. 4 
 
Hei, 
 
Se nedenfor. 
 
Mvh 
 
Ørjan Raknes Forthun 
Programansvarleg 
 

Fra: Heidi Bentsen [mailto:heidiben@me.com]  
Sendt: torsdag 14. november 2019 09:08 

Til: Ørjan Raknes Forthun 

Emne: Flytting av ansatte fra kap. 5 til kap. 4 

 

Hei!  

 

Fikk vite i går at kommunen ønsker å 

flytte jurister i NAV og kultursektoren 

over fra kapittel 5 til kapittel 4. Mary 

som er HTV for Akademikerne har 

ikke mulighet til å være med i møte, 

men Akademikerne og Juristforbundet 

mener det er fullstendig uakseptabel å 

flytte rådgivere i kapittel 5 til kapittel 

4. Dette er ansatte som innfrir kravene 

til utdanning i kapittel 5 og er ansatt i 

kapittel 5.  
 

mailto:heidiben@me.com


 

 

Mvh, 

 

Heidi Bentsen 

Tillitsvalgt for Juristforbundet 
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